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Jegyzőkönyv 
  
 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2009. január 27-én 
megtartott Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 

 Balogh Csilla jegyző 
  
 Nyuzó Marietta bizottság elnöke 
 Kanó József bizottsági tag 
 Dékány József bizottsági tag 
 Csatári Lajos bizottsági tag 
  
  
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
 
A Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság jelenlévő tagjainak száma 4 fő, távolmaradt Földi 
Imre bizottság tag. 
 
Nyuzó Marietta – Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Köszönti a Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottság ülésén megjelenteket, a Jegyzőnőt, valamint a bizottság tagjait. 

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több mint a fele 
megjelent az ülésen.  

Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

1. A Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság 2009. évi munkatervének megtárgyalása és 
elfogadása. 

2. Tájékoztató a közszolgáltatás helyzetéről az elektromos közszolgáltatás területén. Az 
E.on Energia Szolgáltató Kft. beszámolója. 

 
3. A Békés Megyei Tüzeléstechnikai Kft. tevékenységéről szóló beszámoló 

véleményezése. 
 
4. Bejelentések. 

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek egyéb önálló napirend 
megtárgyalására javaslata? 
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzik el. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 
1/2009. (I. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága a 2009. január 27-én tartandó ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadja el: 

 
1. A Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság 2009. évi munkatervének 

megtárgyalása és elfogadása. 

2. Tájékoztató a közszolgáltatás helyzetéről az elektromos 
közszolgáltatás területén. Az E.on Energia Szolgáltató Kft. 
beszámolója. 

 
3. A Békés Megyei Tüzeléstechnikai Kft. tevékenységéről szóló 

beszámoló véleményezése. 
  

4. Bejelentések. 
 
 
1. napirend: A Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság 2009. évi munkatervének 
megtárgyalása és elfogadása. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Az első napirend a bizottság 
éves munkatervének az elfogadása. 
Megkérdezi van-e valakinek kiegészítése a munkatervhez? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, a Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság 2009. évi 
munkatervét a mellékelt tervezet szerint fogadják el. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
2/2008. (I. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága a 2009. évi munkatervét a mellékelt tervezet szerint 
elfogadja. 

 
 
2. napirend: Tájékoztató a közszolgáltatás helyzetéről az elektromos közszolgáltatás 
területén. Az E.on Energia Szolgáltató Kft. beszámolója. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Ismerteti, hogy az E.on 
Tiszántúli Áramszolgáltató Zrt. elküldte az írásos beszámolóját. A testületi ülésen nem tudnak 
részt venni, amennyiben kérdések merülnek fel, arra írásban válaszolnak. Kérdése, hogy a 
műszaki irodavezető részt vesz-e a mai ülésen? 
 

 2



Balogh Csilla – jegyző: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a műszaki irodavezető sem tud a mai 
ülésen részt venni egyéb irányú elfoglaltsága miatt, természetesen a testületi ülésen jelen lesz. 
Az E.on megküldte a beszámolót írásban. Néhány hónapja testületi ülésen már szóba került a 
szolgáltató tevékenysége a fakivágások tekintetében. Jó lett volna, ha a szolgáltató 
képviseletében legalább a testületi ülésen valaki részt venne, de sajnos nem lesz jelen 
képviselő.  
 
Csatári Lajos - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy Dévaványán miért 
nem engedélyezi az E.on a villanykarókon a virágtartók elhelyezését, hiszen minden környező 
településen lehet látni virágokat? 
 
Balogh Csilla – jegyző: Elmondja, hogy az E.on írásban érkezett levelében kifogásolta a 
virágtartók elhelyezését, mert a virágok locsolása balesetveszélyes, azt a közmunkások végzik 
és nem az E.on szakemberei, ezért nem engedélyezték a virágtartók villanyoszlopra történő 
elhelyezését.  
 
Dékány József - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Valószínűleg ha a település 
fizetne az elhelyezésért az E.on-nak, akkor beleegyeznének, a többi települések biztosan 
fizetnek érte. 
 
Balogh Csilla – jegyző: Tájékoztatásként elmondja, hogy a karácsonyi díszkivilágítás 
felszereléséért is magas összeget fizet ki az önkormányzat minden évben. Minél több díszt 
helyeznek ki, annál kevesebbet tudnak a meghatározott keretből vásárolni, mert a 
felszerelésük költsége jelentős. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Az áramszolgáltató 
tevékenységével kapcsolatban megjegyzi, hogy jelentősebb áramkimaradások nincsenek, 
amennyiben hibabejelentés történik GPS-el történnek folyamatosan a javítások. Fejlesztés 
terén elmondható, hogy a szolgáltató a villanyoszlopok cseréjét időszakosan végzi. 
Megkérdezi, van-e valakinek további kérdése, hozzászólása a napirendi ponthoz? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, aki az E.on Tiszántúli Áramszolgáltató Zrt. beszámolóját 
elfogadásra javasolja a testületnek, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 

 H a t á r o z a t 
3/2008. (I. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az E.on Tiszántúli 
Áramszolgáltató Zrt. beszámolóját fogadja el. 
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3. napirend: A Békés Megyei Tüzeléstechnikai Kft. tevékenységéről szóló beszámoló 
véleményezése. 

 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: A következő beszámolót a 
Békés Megyei Tüzeléstechnikai Kft. készítette. Kérdése a jegyzőnőhöz, hogy a Kft. 
képviselője a testületi ülésre jelezte-e érkezését? 
 
Balogh Csilla – jegyző: Úgy tudja jelen lesz a testületi ülésen a Kft. képviselője. Elmondja a 
jegyzőnő, hogy biztosan lesz kérdés a képviselőhöz a 4. oldalon írtakra vonatkozóan, mely 
szerint 2008-ban 358 ingatlantulajdonos egyszeri, majd ezek közül 35-en kétszeri értesítésre 
sem voltak hajlandóak biztosítani a kéményseprői munka elvégzését. Dévaványán kb. 3.000 
lakott lakóingatlan található, ezek közül több helyen konvektoros fűtés van, akik eleve 
igazolást kapnak az ellenőrzésről, így a településen több mint 10 %-a az 
ingatlantulajdonosoknak nem biztosította a munkavégzés feltételeit. Hivatalon belül is végzett 
személy szerint felmérést, mert néhányan szerepeltek a közszolgáltató listáján. A 
megkérdezettek fele kijelentette, hogy semmiféle értesítést nem kapott egész évben a 
Tüzeléstechnikai Kft-től. Véleménye szerint ezzel a nagy számú listával csak az 
önkormányzatnak adnak több feladatot, mert az elmúlt évben is történtek figyelmeztetések, a 
lakosok pedig bejöttek reklamálni, hiszen ők semmiféle értesítést nem kaptak arról, hogy nem 
tudták a munkát elvégezni a Tüzeléstechnikai Kft. emberei, ezért új időpontban jönnek. Úgy 
érzi, hogy kisebb gondok vannak a munkájukat érintően. Korábban egy évben kb. 8 
szabálysértési feljelentés történt. Ezért nem értette, most hogyan romlott le a lakossági 
magatartás a szolgáltatás elvégzésének elmulasztása terén. Nem tartja reálisnak ezt a nagy 
számot, és nem hiszi el, hogy a lakosok részéről ekkora az ellenállás a kéményseprés iránt. 
Volt, aki azt mondta, hogy kifejezetten kereste merre jár a kéményseprő, és kérte a munka 
elvégzését, de az nem volt hajlandó kimenni.  
 
Kanó József - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy a hivatalnak 
kötelessége-e figyelmeztetni azokat, akik a közszolgáltatást nem vették igénybe? 
 
Balogh Csilla – jegyző: Igen, mint építéshatóság a figyelmeztetést ki kell küldeni az érintett 
ingatlantulajdonosoknak, így a felháborodott lakosok a hivatalba jönnek be panaszra. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: A testületi ülésen a 
Tüzeléstechnikai Kft. képviselőjének kérdésként felvetik az elmondottakat. 
Megkérdezi, van-e valakinek további kérdése, hozzászólása a beszámolóhoz? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, aki Békés Megyei Tüzeléstechnikai Kft. beszámolóját 
elfogadásra javasolja a testületnek, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

4/2008. (I. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a Békés Megyei 
Tüzeléstechnikai Kft. 2008. évben Dévaványa közigazgatási területén 
végzett kéményseprési munkavégzésről szóló tájékoztatóját fogadja el. 
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4. napirend: Bejelentések. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Javasolja, hogy az 
önkormányzat 2009. évi költségvetés tervezetét tárgyalják meg. Megkéri Kanó József 
bizottsági tagot, aki a pénzügyi bizottság tagja is, hogy a pénzügyi bizottság ülésén 
javasoltakat ismertesse. 
 
Kanó József - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Tájékoztatja a bizottság tagjait, 
hogy a költségvetés tervezetének pénzügyi bizottsági ülésen történő megtárgyalásakor 
felvetődött, hogy a végleges költségvetés elfogadása előtt rangsorolni kell a fejlesztéseket. 
Ugyanis jelentős hiány a fejlesztési oldalon található. Felvetődött az ifjúsági táborhoz 
támogatás iránti pályázat benyújtásának lehetősége, ahol 35 %-os önerőt kell biztosítani, 
melyet többen is költséges beruházásnak tartottak. Elhangzott ugyanakkor, hogy működési 
oldalon is 50 millió forint hiány jelentkezik, melyet hitelfelvétellel tudnak egyensúlyba hozni, 
de jó volna, ha nem kellene hitelt felvenni működési célra. Földi Imre képviselő javaslatát, 
mely szerint a közszférában dolgozóknak évente 3 x 6.900 Ft. juttatást biztosítanának, építsék 
be a költségvetési tervbe, de egyelőre nem kerül kifizetésre, mert nem tartják korrektnek, 
hogy hitelfelvételből adjanak juttatást a dolgozóknak. 
 
Csatári Lajos - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: A sportöltöző épület befejezése 
újra napirendre kerül, kérdése, hogy kb. mekkora költséget jelent a teljes beruházás? 
 
Balogh Csilla – jegyző: A sportöltöző építésének költsége már kb. 70 millió Ft.  
 
Csatári Lajos – Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Úgy véli, jobb lett volna, ha a 
középiskolának sport komplexumot építenek, annak nagyobb haszna lenne.  
 
Kanó József - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Tájékoztatja a bizottság tagjait, 
hogy nagyobb vitát váltott ki a pénzügyi bizottság ülésén a Ványa Cipő Bt. ügyvezetőjének és 
a Földesi és Társa Bt. ügyvezetőjének támogatás iránti kérelme.  
 
Balogh Csilla – jegyző: A támogatások iránti kérelmekkel kapcsolatban tájékoztatja a 
bizottság tagjait, hogy 2008. április 1-től hatályba lépett a közpénzekből nyújtott támogatások 
átláthatóságáról szóló törvény. A törvény 6. §-a felsorolja, hogy ki az, aki nem részesülhet 
támogatásban: 

6. § (1) Nem indulhat pályázóként, és nem részesülhet támogatásban 
a) aki a pályázati eljárásban döntés-előkészítőként közreműködő vagy döntéshozó, 
b) a kizárt közjogi tisztségviselő, 
c) az a)-b) pont alá tartozó személy közeli hozzátartozója, 
d) az a)-c) pontban megjelölt személy tulajdonában álló gazdasági társaság, 
e) olyan gazdasági társaság, alapítvány, társadalmi szervezet, egyház vagy 
szakszervezet, illetve ezek önálló jogi személyiséggel rendelkező olyan szervezeti 
egysége, amelyben az a)-c) pont alá tartozó személy vezető tisztségviselő, az alapítvány 
kezelő szervének, szervezetének tagja, tisztségviselője, a társadalmi szervezet, az egyház 
vagy a szakszervezet ügyintéző vagy képviseleti szervének tagja, 
f) az a társadalmi szervezet, egyház vagy szakszervezet, illetve ezek önálló jogi 
személyiséggel rendelkező azon szervezeti egysége, 
fa) amely a pályázat kiírását megelőző öt évben együttműködési megállapodást kötött 
vagy tartott fenn Magyarországon bejegyzett párttal (a továbbiakban: párt), 
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fb) amely a pályázat kiírását megelőző öt évben párttal közös jelöltet állított 
országgyűlési, európai parlamenti vagy helyi önkormányzati választáson, 
g) akinek a részvételből való kizártságának tényét a 13. § alapján a honlapon 
közzétették. 

A törvénynek az a célja, hogy a döntéshozókat hátrányos helyzetbe hozza, saját maguknak ne 
tudjanak támogatást adni. Ne forduljon elő az a helyzet, hogy megegyeznek és egymásnak 
megszavazzák a támogatást. Amikor bármilyen pénzbeni vagy természetbeni támogatás iránt 
nyújtanak be kérelmet, akkor összeférhetetlenségi nyilatkozatot kell tenni. Sok önkormányzati 
támogatást élvező alapítvány, civilszervezet van, akiknek vezető tisztségviselője képviselő. 
Ezzel kapcsolatban egyeztettek, és tájékoztatni fogják az egyesületeket, de gondot fog 
jelenteni, hogy a civil szervezetek nagy része önkormányzati támogatás nélkül nem tud 
fennmaradni, de a tisztségviselőik nem lehetnek képviselők. Például a Dévaványa 
Felemelkedéséért Közalapítvány elnöke az alpolgármester, Polgárőrség elnökhelyettese Kiss 
Károly képviselő, a Kapocs Egyesület elnöke Nyuzó Marietta képviselő. stb. Az 
összeférhetetlenségi nyilatkozat nélkül most már támogatási kérelmet nem is bírálhat el a 
testület. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni a tájékoztatást. 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a 2009. évi költségvetés tervezetével 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, aki az önkormányzat 2009. évi költségvetés tervezetét 
elfogadásra javasolja a testületnek, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
5/2008. (I. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az Önkormányzat 2009. 
évi költségvetés tervezetét fogadja el. 
Javasolja a bizottság, hogy a Képviselő-testület bízza meg a Költségvetési 
Egyeztetési Munkacsoportot, hogy ismételten vizsgálja felül a költségvetés 
tervezetét, és egyeztessen az önkormányzat intézményeinek vezetőivel. 

 
 

Az otthonteremtés helyi támogatásáról szóló rendelet módosítása 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: A következő bejelentés az 
otthonteremtés helyi támogatásáról szóló rendelet módosításának megtárgyalása 
Megkéri a jegyzőnőt az előterjesztés ismertetésére. 
 
Balogh Csilla – jegyző: Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a Költségvetési Egyeztetési 
Munkacsoport ülésén felvetésre került, és a tagok indokoltnak látták, hogy az otthonteremtési 
támogatás mértékét módosítsák. Eddig házvásárláshoz egyszeri 300.000 Ft-ig terjedő, 
lakásépítéshez egyszeri 400.000 Ft. támogatást biztosítottak, amely összeg már hosszú idő óta 
nem emelkedett.  
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A gazdasági válság következtében sokkal nehezebb a pénzintézeti kölcsönhöz jutás, és a 
hitelelbírálás során kiemelkedő jelentősége van a saját erő nagyságának. A munkacsoport 
ülésén ezért tartották indokoltnak, hogy egységesen maximum 500.000 Ft. támogatást 
állapítsanak meg, úgy hogy a keretösszeg változatlan maradjon. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni a jegyzőnőnek a 
tájékoztatást. Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Aki az otthonteremtés helyi támogatásáról szóló rendeletet 
a mellékelt tervezet szerint javasolja a testületnek megalkotásra, kéri az kézfelnyújtással 
jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
6/2008. (I. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az otthonteremtés helyi 
támogatásáról szóló rendeletét a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 

 
 
(Az otthonteremtés helyi támogatásáról szóló rendelet tervezete a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) 
 

 

A házszámozás rendjéről szóló rendelet megalkotása 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: A következő bejelentés a 
házszámozás rendjéről szóló rendelet megalkotása. 
A bizottság elnöke megkéri a jegyzőnőt az előterjesztés ismertetésére. 
 
Balogh Csilla – jegyző: Az elmúlt évi Várospolitikai fórumon felvetődött a településen 
utcanév táblák és házszámok kihelyezésének hiánya, vagy a nem valós állapotnak megfelelő 
házszámtáblák cseréjének hiánya. Az orvosok, mentők, tűzoltók, postai dolgozóknak stb. 
feladat-végzését megnehezítette a házszámok hiánya. A fórumon ígéret hangzott el, hogy a 
testület megvizsgálja az önkormányzati rendeletalkotás lehetőségét a házszámozás rendjéről. 
A rendelettervezetet elkészítette, melyet az előterjesztéshez mellékelt.  
2009. december 31-ig adott határidőt, addig kötelesek pótolni a lakosok is a házszámokat. A 
Dévaványai Hírlapban, helyi televízióban is természetesen közzé teszik a felhívást.  
Az önkormányzatnak is adódik feladata, hiszen az utcanév táblák cseréje, pótlása az 
önkormányzat feladata.  
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni a jegyzőnőnek a 
tájékoztatást. Úgy véli szükséges a rendelet megalkotása. 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
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Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Aki a házszámozás rendjéről szóló rendeletet a mellékelt 
tervezet szerint javasolja a testületnek megalkotásra, kéri az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
7/2008. (I. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a házszámozás rendjéről 
szóló rendeletét a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 

 
 
(A házszámozás rendjéről szóló rendelet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 

 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megkérdezi, van-e még 
valakinek bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nem hangzik el.  
Megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1625 órakor bezárja. 
 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 ________________________ 
 Nyuzó Marietta  
 bizottság elnöke 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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